
UCHWAŁA NR XXX/356/21 
RADY MIEJSKIEJ ORZESZE 

z dnia 13 kwietnia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze 

Na podstawie art.18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz.U. z 2020r. poz.713; zm.: Dz.U. z 2020r. poz.1378) w związku z art.229 pkt 3 i art.237 § 1, 3, 
4 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. - Kodeks postępowania administracyjnego (tekst jednolity Dz.U. 
z 2020r. poz.256; zm.: Dz.U. z 2020r. poz.695 i poz.1298 oraz z 2021r. poz.54 i poz.187) po rozpatrzeniu 
przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

Rada Miejska Orzesze uchwala 

§ 1. Uznać za bezzasadną skargę przekazaną dnia 24.02.2021r. przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Śląskiego, w związku z pismem z dnia 19.02.2021r. złożonym przez Pana A.D. skarżącego 
się na działalność Burmistrza Miasta Orzesze. 

§ 2. Szczegółowe uzasadnienie zajętego stanowiska w sprawie stanowi załącznik nr 1 do niniejszej 
uchwały. 

§ 3. Zobowiązać Przewodniczącego Rady Miejskiej Orzesze do zawiadomienia Skarżącego 
o sposobie załatwienia skargi. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej 

 
 

mgr inż. Jan Mach 
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Uzasadnienie

Dnia 19.02.2021r. do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego wpłynęło pismo Pana
A.D., które potraktowano jako skargę na działalność Burmistrza Miasta Orzesze i pismem z dnia
24.02.2021r. zostało przesłane do Rady Miejskiej Orzesze celem rozpatrzenia.

Rozpatrując sprawę Rada zgodziła się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na
swoim posiedzeniu w dniu 10.03.2021r. stwierdziła, że w piśmie nie dopatruje się znamion skargi.
Jednakże ze względu na taki sposób kwalifikacji sprawy przez Urząd Marszałkowski zgodnie ze
stanowiskiem Komisji postanowiła uznać skargę za bezzasadną m.in. ze względu na to, że Urząd
nie jest stroną w sprawie doprowadzenia linii światłowodowej internetu do prywatnej posesji.

Zapoznając się ze sprawą ustalono, że Burmistrza Miasta Orzesze odmówił przeprowadzenia
instalacji światłowodowej przez działkę będącą własnością Miasta Orzesze, ze względu na zawarte
umowy dzierżaw tego terenu, na którym znajdują się urządzone ogródki działkowe zabudowane
domkami oraz altanami rekreacyjnymi. Burmistrz Miasta poinformował również Pana A.D., że
ustalenie przebiegu przyłącza jest w gestii inwestora. Z chwilą udzielenia odpowiedzi uznano sprawę
za skutecznie wyjaśnioną i załatwioną, a Naczelnik Wydziału nie posiadał informacji o potrzebie
kontaktu telefonicznego. W trybie zdalnym pracował w dniach 02.12.2020r. oraz 04.12/2020r. co
nie miało żadnego wpływu na ograniczenie z nim kontaktu. Odpowiedź na pismo została skutecznie
doręczona Panu A.D. dnia 07.12.2020r. kiedy to Naczelnik Wydziału nie podejmował już pracy
zdalnej, więc można się z nim było spotkać w siedzibie Urzędu Miejskiego lub porozumieć
telefonicznie.

Mając na uwadze powyższe i rozpatrując skargę w zakresie kompetencji Rady Miejskiej, uznano
skargę za bezzasadną.
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